
Persbericht“trieste staat openbaar gebied” 

Vragen aan college en wethouder vd Veek (CDA) over de staat van de 

bushaltes in de gemeente. 

Moesten we eerder nog de wethouder wijzen op het feit dat hij het geld dat de provincie had 

klaarliggen voor verbetering van de bushaltes dreigde mis te lopen. 

schrikken we nu van de staat waarin de bestaande haltes verkeren. 

 In het verleden is er veel geld gestoken in het voor invaliden geschikt maken van bushaltes in 

onze gemeente. Deze bushaltes zijn nu naar het lijkt nog nauwelijks te begaan met een rollator 

of rolstoel ook  blinde die de geleiden strepen volgen lopen vast op een boom. 

 Wij vragen dan ook aan de wethouder waarom hij het zo ver heeft laten komen en 

verwachten dat er snel gebruik wordt gemaakt van het beschikbare geld bij de provincie om 

verouderde bushaltes alsnog geschikt te maken voor gebruik door invaliden. 

 Tevens dient er direct actie te worden ondernomen om de staat van de bestaande bushaltes 

weer tot een acceptabel een voor invaliden begaanbare staat te brengen. 

 Dhr, J. (Jonne) van de Beek BBA. 

Raadslid, Fractievoorzitter VVD afd. Schagen 

 

Beantwoording vragen VVD: 
 
Op het persbericht van de fractie VVD Schagen heeft het College de navolgende eerste reactie. 
 
Wij herkennen de problematiek. De foto’s geven goed weer dat door verzakkingen en onkruidgroei 
sommige bushaltes in het buitengebied afgelopen jaren op kwaliteit achteruit zijn gegaan.  Het 
ontoereikende onderhoudsbudget enerzijds en het verbod op de chemische onkruidbestrijding 
anderzijds zijn (helaas) terug te zien in het fotomateriaal. 
 
Dit is dan ook de reden dat wij inmiddels structureel onderhoudsbudget jaarlijks in de begroting aan 
het bijplussen zijn. Met betrekking tot de chemievrije onkruidbestrijding komen we met 
Noorderkwartier tot een steeds betere opdrachtgever- en opdrachtnemerrelatie, waarbij wij 
Noorderkwartier steeds beter kunnen houden aan de gestelde kwaliteitsnormen. Deze overmatige 
onkruidgroei moet daarmee voorkomen worden. Tenslotte wordt in samenspraak met het 
Gehandicapten Platform Schagen voor een bedrag  ter grootte van € 250.000,-  geïnvesteerd in het 
op orde brengen van de juiste toegankelijkheid voor minder validen. Hier horen ook de bushalten bij. 
Wij zijn de herstelmaatregelen op dit moment aan het inventariseren.  
 
Met bovengenoemde maatregelen willen wij de betreffende bushalten weer in kwaliteit herstellen. 
Er zijn inderdaad subsidiegelden van de Provincie beschikbaar, maar deze hebben louter betrekking 
op de aanleg van een nieuwe bushalte danwel een capaciteitsuitbreiding van een bestaande 
bushalte.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Dirk Oud 


